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Protokół posiedzenia nr 96/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 31 stycznia   2024 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.30 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska- Monika Bepirszcz-

Wingrowicz 

Wydział Rozwoju Miasta – Eryk Berchard 

Kierownik Referatu do Spraw Społecznych - Urszula Matukiewicz  

Dyrektor MOPS Katarzyna Hoszkiewicz 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

Prezes Zarządu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji- Wiesław Prusik 

Doradca Miast w Związek Miast Polskich Norbert Brzostowski 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kętrzynie za 2023 rok. 

4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1 przyznania dotacji celowych  na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

4.2 wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie działki przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

4.3 określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

4.4 zakończenia realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka 

Ludzkiego (HPV) na lata 2023 – 2024. 

4.5 utworzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu. 

4.6 dopłat dla taryfy grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków w Mieście Kętrzyn. 

4.7 szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze 

w formie usług sąsiedzkich oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania. 

4.8  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Kętrzyn na lata 2024-2026. 

4.9 udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin "Barcja" w Kętrzynie na realizację inwestycji 

„Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap”. 
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4.10 zmiany uchwały Nr LXXX/607/20232023 Rady Miejskiej w Kętrzynie  z dnia 21 grudnia 2023 

r. w sprawie uchwalenia   Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2024 – 2036. 

4.11 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024. 

5. Omówienie planu pracy komisji na I półrocze 2024r. 

6. Opinia projektu stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r. 

7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

8.   Przyjęcie protokołu 95/2023 

9.   Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, który jednogłośnie został 

przyjęty. 

 

Ad pkt 3. Radny Tomasz Komorowski odczytał informacje o działalności Komisji 

Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kętrzynie za 2023 rok, stanowi zał. nr 2 do protokołu.               

Przewodnicząca komisji Marzena Gajek,  zwróciła się z podziękowaniem do Burmistrza Miasta 

Ryszarda Niedziółki oraz pracowników za dobrą współpracę podczas prac Komisji 

Mieszkaniowej.  

Ad pkt 4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1. Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna 

Jezierska omówiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji celowych  na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania powyższego projektu uchwały. Przy udziale 7 

członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”,1 głos „ wstrzymujący się”,  1 głos „ 

nie brał udziału” -opinia pozytywna. 

 

4.2. Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna 

Jezierska omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie działki 

przez Gminę Miejską Kętrzyn.  

Radny Dariusz Duczek zwrócił się z pytaniem w sprawie obiektu przewidzianego do 

realizacji…- czy będzie on służył wyłącznie potrzebom komunalnym mieszkańców miasta, czy 

obejmuje również gminę?  

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

poinformowała, że działka jest przeznaczona wyłącznie do obsługi terenu Jagiełły.  

W dyskusji udział wziął Prezes Zarządu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji- Wiesław Prusik, 

Burmistrz Miasta Kętrzyn Ryszard Niedziółka, radna Zofia Waszkiewicz. Komisja po 

przeanalizowaniu powyższego projektu uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 

członków obecnych na sali 6 głosów “ za”, 1 głos „ nie brał udziału”-opinia pozytywna. 

4.3. Doradca Miast w Związek Miast Polskich Norbert Brzostowski omówił projekt uchwały 

w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji.  
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Radny Dariusz Duczek zwrócił się z pytaniem w § 3 ust. 3 punkt  6 w sprawie składu 

komitetu…- dlaczego wystąpiła taka formuła w zapisie ? jeżeli rady to rada powinna wybierać, 

a nie komisje. Chyba, że wynika to z ustawy.  

Doradca Miast w Związek Miast Polskich Norbert Brzostowski poinformował, iż…- ustawa 

nie określa tak szczegółowo zasad. Jest to nasza propozycja.  

Radny Dariusz Duczek uważa, że moc sprawcza ma rada, a nie komisja i zapis ten jest nie do 

końca słuszny. Bardzo dużo jest tu zawiłych sformułowań min. skład rady i kompetencje 

wyboru do tego składu to jest jakaś magia…- są tam podziały na wiek, na płeć na rasę nie wiem 

czy nie ma tu jakiejś dyskryminacji w tych zapisach…- mam nadzieje, że jest to sprawdzone 

pod względem prawnym.  

Doradca Miast w Związek Miast Polskich Norbert Brzostowski poinformował, iż zapisy 

wynikają z ustawy o rewitalizacji. Po przeanalizowaniu powyższego projektu uchwały komisja 

przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali 4 głosy “ za”, 1 głos 

„przeciw” , 2 głosy „ wstrzymujące się”-opinia pozytywna. 

4.4. Sekretarz Miasta Halina Kuriata omówiła projekt uchwały w sprawie  zakończenia 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) 

na lata 2023 – 2024. Radni nie wnieśli uwag.  Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym 

projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w 

głosowaniu 7 głosów „za” - opinia pozytywna. 

 

4.5. Kierownik Referatu do Spraw Społecznych - Urszula Matukiewicz omówiła projekt 

uchwały w sprawie utworzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu. Radni nie 

wnieśli uwag. Po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały komisja przystąpiła do 

opiniowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”  - opinia pozytywna. 

 

4.6. Prezes Zarządu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji - Wiesław Prusik omówił projekt 

uchwały w sprawie dopłat dla taryfy grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

zaopatrzenia wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Mieście Kętrzyn. Przedstawił 

Komisji zasadne argumenty spółki o podjęciu niniejszego projektu uchwały.   W dyskusji udział 

wzięli: radny Zbigniew Nowak, radna Zofia Waszkiewicz, Burmistrz Miasta Kętrzyn Ryszard 

Niedziółka, radny Dariusz Duczek. Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania 

projektu uchwały.  Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 3 

głosy „wstrzymujące się” - opinia pozytywna. 

 

4.7. Dyrektor MOPS Katarzyna Hoszkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze 

w formie usług sąsiedzkich oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca  przystąpiła do opiniowania projektu 

uchwały.  Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia 

pozytywna. 
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4.8. Dyrektor MOPS Katarzyna Hoszkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Kętrzyn na lata 2024-2026. Radni nie 

wnieśli uwag.  Następnie przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Przy 

udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów  „za” - opinia pozytywna. 

 

4.9. Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Związkowi Gmin "Barcja” w Kętrzynie na realizację inwestycji „Budowa 

ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap”. Radni nie wnieśli uwag.  

Komisja przystąpiła do opiniowania powyższego projektu uchwały.  Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali 7 głosów „ za”– opinia pozytywna.  

 

4.10. Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr LXXX/607/2023 2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 2023 r.                 

w sprawie uchwalenia   Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2024 – 2036. Radni nie wnieśli uwag. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem 

uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 

głosy „za”, 1 głos „ przeciw” 4 głosy „ wstrzymujące się” - opinia pozytywna. 

  

4.11. Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian                 

w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024.Radni nie wnieśli uwag. Komisja po zapoznaniu się                      

z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 1 głos „ przeciw” 4 głosy „ wstrzymujące się” - 

opinia pozytywna. 

 

Ad pkt 5. Komisja przystąpiła do ustalenia planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku. 

Radny Zbigniew Nowak zaproponował następujący plan pracy: 

1. Ocena wykonania Budżetu Miasta Kętrzyn w roku 2023 rok. 

2. Ocena, analiza  wykonania planu inwestycji w 2023 rok.  

3. Analiza wydatków z FOŚ. 

4. Opiniowanie projektów uchwał i spraw skierowanych do komisji.  

W toku dyskusji Komisja ustaliła następujący plan pracy na I kwartał 2024 r. : 

1. Zapoznanie się ze stanem realizacji inwestycji realizowanych przez Gminę Miejską 

Kętrzyn. 

2. Analiza wykonania budżetu miasta za I kwartał 2024 roku. 

3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2023 rok oraz wyrażenie opinii 

w sprawie udzielenia absolutorium.  

4. Analiza Raportu o stanie Miasta za rok 2023.   

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji. 

6. Opiniowanie projektów uchwał i stanowisk na sesje Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie powyższy plan pracy komisji na I półrocze 

2024 roku. Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „ za”, 2 

głosy „ wstrzymujące się”, 1 głos „nie brał udziału” - przyjęła plan pracy Komisji na I półrocze 

2024 r   

 

Ad pkt 6. Komisja zapoznała się z projektem stanowiska w sprawie  planu pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r. Radni nie wnieśli uwag. Przystąpiono 

do opiniowania projektu stanowiska przy udziale 7 członków obecnych na sali  w głosowaniu 
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5 głosów „za”, 1 głos „ wstrzymujący się”, 1 głos „ nie brał udziału”-  pozytywie zaopiniowała 

projekt stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kętrzynie.   

Ad pkt 7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radni zapoznała się z pismem, które wpłynęło do rady: 

- Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie pozytywnej opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Miasta Kętrzyn na postawie przyjętej przez jednostkę samorządu 

terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 oraz o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu budżetu Miasta Kętrzyn.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił informacje w sprawie uzasadnienia wyroku.  

Sekretarz Miasta Halina Kuriata poinformowała radnych o sposobie składania oświadczeń 

majątkowych na dwa miesiące przed końcem kadencji.  

Ad pkt 8. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do projektu protokołu nr 95/2023 nie 

zgłoszono poprawek i przystąpiła do głosowania –komisja jednogłośnie przyjęła projekt 

protokołu. 

Ad pkt 9. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie komisji. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marzena Gajek 


